



臺灣管樂團 Taiwan Wind Ensemble

藝術總監 Artistic Director :
秋山紀夫 Toshio AKIYAMA

聯絡人 Contact :
劉子寧 Lucy LIU

電話 Tel :
+886-2-2624-1035

E-mail :
taiwan.wind@gmail.com

網址 Website :
<http://www.twwe.com.tw/>

團隊地址 Address :
25173新北市淡水區民權路75號20樓之1
20F.-1, No.75, Minquan Rd., Tamsui Dist., New
Taipei City 25173, Taiwan (R.O.C.)

以「臺灣之聲、展翅國際」為主軸，推廣精緻管樂藝術，將具有臺灣本土特色的音樂帶入國際舞臺。2008年起由秋山紀夫先生擔任音樂總監，多次入選為文化部分級獎助計畫，且為2010年臺北市傑出演藝團隊。2011年受邀於嘉義市舉辦之世界管樂協會第十五屆年會中演出，為地主國代表團隊之一。

Taiwan Wind Ensemble (TWE) focuses on promoting Taiwan's music locally and internationally. Since 2008, TWE honorably has Mr. Toshio Akiyama (秋山紀夫) to be the Music Director. In 2011, TWE represented Taiwan to participate the 15th World Association of Symphonic Bands and Ensembles (WASBE) at Chiayi City. The following year, TWE was invited to the Jeju International Wind Ensemble Festival and held two highly acclaimed concerts.

室內 風華

臺灣管樂團
大型室內重奏團音樂會

《室內風華III~臺灣管樂團大型室內重奏團音樂會》，
臺灣管樂團提供 (2013) | TWE Chamber Concert



《秋山金選輯》，臺灣管樂團提供 (2012) | Akiyama's Favorite



《秋山金選輯》法國號，臺灣管樂團提供 (2012) | Akiyama's Favorite



《秋山金選輯》長笛，臺灣管樂團提供 (2012) | Akiyama's Favorite



《寶貝唱遊課：銅管篇~臺灣管樂團幼兒音樂會》，臺灣管樂團提供 (2013)
| TWE Child Concert

寶貝唱遊課：

銅管篇~臺灣管樂團幼兒音樂會 (2013)

2013年臺灣管樂團與逗趣活潑的大偶Tubby及小丑與樂團合作演出，向愛音樂的孩子介紹銅管樂器，讓大小朋友一同感受管樂團的活潑熱情！

TWE Child Concert (2013)

In 2013, TWE performed with Clown Mime Group, ushered audiences into the world of music, and leading them to learn more about the instruments. TWE successfully brings people and music closer in the concert.

臺灣管樂團成立於2004年，由臺灣管樂之父秋山紀夫擔任音樂總監，該樂團曾成功的將管樂與佛朗明哥舞、國際標準舞結合，吸引更多元的聽眾，讓更多人親近管樂藝術。 -自由時報

Founded in 2004, Taiwan Wind Ensemble (TWE) is now lead by Music Director Mr. Toshio Akiyama. TWE successfully combined wind music with flamenco and Ballroom dance, which attracted audience from different groups, and drew people closer to wind music. - The Liberty Times, Taiwan

臺灣管樂團以音樂會形式改編美國音樂教育卡通《Tubby the Tuba》，並與小丑默劇團合作，以戲劇演出《Tubby the Tuba》的故事情節，帶著觀眾一起認識音樂會裡的各種樂器。 -自由時報

Taiwan Wind Ensemble (TWE) adapted American music educational cartoon *Tubby the Tuba* in the concert. Performing with Clown Mime Group, they ushered the audience into the world of music, and familiarized the audience with the instruments used. - The Liberty Times, Taiwan